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§ 15 
Svar på medborgarförslag om nyplantering av tall 
Nockeby  
BRO 2024/499 
 

Beslut  
Nämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
medborgarförslaget och lägger det till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Ett medborgarförslag har inkommit till Bromma stadsdelsnämnd 
gällande nyplantering av tall i Nockeby. Medborgaren föreslår att 
en inventering genomförs av de tallar som planterats under våren 
med anledning av att skador observerats. Medborgaren föreslår 
också att nya träd planteras där omfattande skador uppstått samt att 
en skötselplan tas fram för att se till att plantorna skyddas från 
framtida skador. 
 
Förvaltningen är medveten om att endast en del av de småplantor 
som planteras kommer att klara sig och har med det i 
beräkningarna. Småplantor lämpar sig bäst när det handlar om att 
föryngra beståndet i ett skogsområde eftersom det efterliknar det 
naturliga förloppet. 
 
Förvaltningen har en trädplan där behovet av trädplantering på olika 
platser i Bromma noteras och följs upp. Där har önskemål om tall 
och björk noterats på olika platser i Nockeby. Även om det inte 
upprättas skötselplaner för alla områden så följs utvecklingen upp 
genom återkommande insatser och vid behov även genom 
återplantering. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 1808202 (Godkänd - R 1) Svar på medborgarförslag om 
nyplantering av tall i Nockeby 

 1793111 Medborgarförslag GDPR-tvättat 
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